
Protokoll 

13 februari 2024 Finnstugan 

1. Mötets öppnande 

Martin öppnade mötet. Även Håkan, Henrik, Ingemar, Anneli och Sandra närvarade. 

2. Val av justerare 

Anneli och Henrik. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Sandra gick igenom anteckningar från föregående protokoll. 

5. 1. Ekonomi 

Håkan går igenom ekonomin, den är fortsatt god. Justering av klädlager ska in men i övrigt är 

2023 klart. Hyresintäkterna för stugan ökar men medlemsantalet minskar. 

2. Årsmöte 2024 

 Årsmöte 17 mars kl 16.00. Ny ordförande behöver väljas men tillfrågad har inte ännu 

gett svar. 

3. Mossborttagning från taket Finnstugan 

Det har inkommit ny förfrågan från stugkommittén om att ta bort mossan från taket på 

Finnstugan. Beslut tas om att detta kan göras. 

4. Uppföljning av träningsläger orientering 2025 

Diskussion kring olika alternativ. Vi tänker oss ett sommarläger för hela klubben. Anneli har 

kollat på paketresor utomlands. Finns förslag om att även åka på skidläger, vi tittar vidare på 

detta.  

5. Uppföljning av fördelning arbetsuppgifter (förslag) 

I stora drag verkar dokumentet som Ok Vivill arbetat fram passa vår klubb ganska bra också. 

Vi fortsätter arbetet med detta. 

6. Övriga frågor 

Diskussion inför årsmötet om vem som ska få årets ledartavla. Beslutas att behålla aktuella 

medlemsavgifter. 

  



6. Kommande möten 

 

12/3 och 9/4. 

 

7. Mötets avslutande 

Ordförande Martin förklarade mötet avslutat.  
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